
 
Protokoll styrelsemöte Nynäshamns brukshundklubb 
19 juni 2024 
 

§ 31-40, No 4 
 
Närvarande:  
Maria Gabrielsson, ordförande,  
Carolina Corbell, kassör 
Håkan Sjödin, vice ordförande. 
Elin Näslund, sekreterare,  
Anelie Andersson, ledamot 
Marie Louise Wesslén, ledamot, 
Håkan Leiborn, suppleant 
Magnus Strid, suppleant  
 
Frånvarande: 
Kristina Svanfeldt, ledamot 

 
§  31 Mötet öppnas – Maria öppnar mötet 18.40 
 
§  32 Val av justerare – Anelie och Magnus 
 
§  33 Fastställande av dagordningen – fastställdes med tilläggen d) Maria och e) bokning.  
 
§ 34 Föregående protokoll – lades till handlingarna.  
 
§ 35 Ekonomisk rapport. 

a) Verifikationslista, se bilaga 1.  
b) Resultatrapport och balansräkning för perioden, se bilaga 2.  

Då SBK nya tävlingssystem inte har fungerat som det ska är SBK just nu skyldiga 
klubben pengar för startavgifter. Agilityn har inte haft någon aktivitet detta år likt 
tidigare år vilket har inneburit minskade inkomster till klubben.  

 
§ 36 Skrivelser   

a) Medlemsinfo SBK – vidarebefordrat mejl till styrelsen 
b) Info från distriktet – vidarebefordrat mejl till styrelsen 
c) Inbjudan ungdomsläger Eskilstuna – vidarebefordrat mejl till styrelsen. Vi lägger 

även ut inbjudan på FB och hemsidan.  
 
§ 37 Rapporter från sektorer 

a) HUS 
Ingen rapport 
 

b) Rally 
Anette är färdig anmällydnadsinstruktör. Haft en prova på dag för Rallylydnad. Kurs 
planeras inför hösten. Maria stämmer av med distriktet hur det ser ut med 
instruktörsutbildning för rallylydnadsinstruktör. När hon får mer info stämmer hon av 
med Anette om hon är intresserad av att gå vidare med instruktörsutbildning för  



 
c) Agility och Hoopers 

Kerstin och Conny är klara och godkända i A2 fortsättning instruktörsutbildningen i Agility 

Dom kommer prata ihop sig och ev. köra kurser i höst. 

Gällande Hoopers har Kerstin funderingar på att ha någon prova på tillfälle i höst. 

 

d) Mondioring 
Tränar på med figurant. Haft hinderfixardag.  

 
e) IGP 

Önskar köpa in matta till A-hindret inför NM. Tävlingar i höst, 11/8, krockar med 
schäfer sm. Funderar på att byta datum till helgen efter. Fler ekipage börjar komma 
ut och tävla.  
Beslut ang. mattan - Klubben delar på kostnaden tillsammans med NM, total kostnad 
ca 2400kr.  

 
f) Specialsök och Nosework 

Vi har haft några prov i Specialsök och kommer att ha ytterligare ett prov den 30/6 i klass 1 

och klass 2. Plats Nynäshamns brandstation. Vi håller på och undersöker nya områden att ha 

prov på och återkommer med en plan för hösten vad gäller både prov och kurser. Vi har 

ytterligare två domare i Specialsök, Madeleine Lind och Fredrik Andreasson.  

 

Fundering kring NW tävling pågår. Vi funderar på att satsa på två prov i enskilt moment, 

exempelvis TEM 1 Ute och TEM 2 Ute.  

 

g) Bruks och Lydnad 
Haft en appelltävling i bruks med 1 tävlande, samt en lägre- och högre tävling, även 
där få som kom till start. Appellkurs precis klar. Åsa håller på att förbereda spåren 
inför NM. Yvonne Andersson klar tävlingsledare i bruks. 
Två nya godkända tävlingsledare i lydnad, Annika Carlsson och Yvonne Andersson. 
Arrangerat en kvällstävling i lydnad med mycket starter.  
Elittävling i höst, 3 november.  

 
h) Svenskskydd 

Tränat en del med figurant. Fått erbjudande från Botkyrka att komma och stötta upp 
träningsgruppen.  

 
i) Sponsring 

Plåtslagaren som bytte fönsterblecken är intresserad av att byta arbetet mot att sätta 
upp en skylt på sponsorväggen. Carolina pratar med Yvonne om att gå med i 
sponsorgruppen.  

 
j) Anläggningen 

Städdag 1/6. Det har bland annat rensats runt kanterna på planerna, klippte 
planerna. Putsat fönster och slängts soppor. Nya fönster beställda till Estö-stugan då 
fönsterna var ruttna. Carolina undersöker lån av grävmaskin, annars hyr vi. 
Vindskivan vid ingången till toaletten behöver målas. Maria reviderar 



gräsklipparschemat. Det anslås sedan hemsidan och i klubbstugan. Under sommaren 
testar vi att göra ett frivilligt städschema, där folk får skriva upp sig när de vill städa.  

 
§ 38 Övriga frågor 

a) Köket  
Carolina har sett att siffrorna på köket inte ser så ljusa ut. Inköpen är dubbelt så stora 
som inkomsterna. Vi uppmanar alla medlemmar att komma ihåg att betala för sig i 
köket. 

b) Träningsgrupper 
Ny diskussion för att komma till en samsyn kring informationen kring 
träningsgrupper/träningstider. Texten från Kristina revideras.  

c) Bidrag inför mästerskap – vi fortsätter med bidrag för mästerskap som tidigare.  
d) Återkoppling disciplinärende – det disciplinärenden som Nynäshamns 

brukshundklubb anmälde förra året har vi fortfarande inte fått någon respons på. 
Maria kommer kontakta SKK för mer info kring vad som har hänt i ärendet.  

e) Bokning 25-26/6 – vem kan möta upp Lena Eriksson som bokat klubben? Maria 
kontaktar Lena. Antingen möter Maria eller Håkan upp.  

 
§ 39 Nästa möte – bestäm höstens datum.  
Styrelsemöten ht24 kl. 18.30 - 28/8, 23/9, 23/10, kl. 18:00 20/11, kl 18.30 11/12  
Medlemsmöte 19.00 20/11  
 
§ 40 Mötet avslutas – Maria avslutar mötet 22.01 
 
 
 
 
_____________________________________ ________________________________ 
Ordförande Maria Gabrielsson   Sekreterare Elin Näslund 
 
 
 
____________________________________ ________________________________ 
Justerare: Anelie Andersson    Justerare: Magnus Stridh  


